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Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato 

28.09.2021  

Mødested 

Nyt personalerum på førstesal 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr. 2 

Skolebestyrelsesmøde  

 

Referent 

MS 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Jakob Andersen (JA),Søren Jark (SJ) Klaus 

Rømer (KR), Kim Degn (KD), Louise Lund Pedersen (LP), Thorbjørn Agerholm (TA), Pernille Dittmann 

(PD), Vibeke Hansen (VH), Jens Juulsgaard Larsen (JL) Suzet Skovby (SS) Elevrådsrepræsentant 

Lasse Kruse Hansen + Jens-Kristian Tersløse  

 

Afbud fra: Henrik Vittrup Zoega (HZ), Stefan Haldan Vestergaard (SHV), Anne Peyrath (AP), 

Bemærkning: Skolen vil være vært for en lille forplejning 

 

 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad bagefter? 

17.30-

18.00 

Orientering fra: 

 Formanden 

 SFO 

 SCV 

1. Strømforsyningen på 

SCV 

 Almen skolen 

1. AULA og GDPR 

reglerne 

2. Klassestørrelser 

3. Klasse til Færøerne 

4. Atlantbib og Interreg 

 Elevrådet 

  Formanden orienterer om en gammel 

sag ang. uheld med smadret rude, 

der er havnet i gældsstyrelsen. Peter 

følger op på sagen. 

 

Forældrerådet på SCV kommer med 

udkast til principper, særligt 

gældende for SCV 

 

Strømforsyningen på SCV svigter, der 

er kontaktet elektriker.  

 

Kommunikation mellem skole og 

hjem foregår på Aula jf. Kolding 

kommunes forvaltning. 

 

3. årgang er ved at være en stor 

årgang med 27 i hver klasse, hvorfor 

der indbydes til dialog ved en mulig 

https://www.kolding.dk/


 

 

 

— 

Side 2 

ny klassedannelse, mellem 

klasserådene og skoleledelsen. 

 

Bestyrelsen bakker op om forsat 

udveksling med Færøerne.  

 

Elevrådet har nedsat et 

trivselsudvalg. SCV bliver også 

inddraget.  Der er deadline i uge 6 i 

forhold til planlægningen af den 

nationale trivselsdag 4. marts. 

 

Bestyrelsen ønsker ikke, at skolens 

elever skal samle ind til diverse 

formål, fx gennem sponsorløb m.m.  

 

 

18.00-

18.15 

Økonomi En hurtig 

gennemgang, 

samt et bud på, 

hvad et evt. 

overskud vil blive 

brugt på. 

Oplæg ved 

MS/PN 

Forbrugsprocenten er på nuværende 

tidspunkt på 73%, hvilket vil give et 

overskud til årets afslutning, hvis den 

udvikling holder stik. 

Skolebestyrelsen bliver inddraget i 

forhold til prioritering af et evt. 

overskud.  

18.15 – 

18.20 

Udvælgelse af SKB 

medlemmer til 

ansættelsesudvalg 

At vi får valgt 

repræsentanter til 

ansættelsesudvalg 

Valg Vibeke og Louise sidder i SCV-

ansættelsesudvalg 

Jens, Thorbjørn og Kim sidder for 

almen-ansættelsesudvalg 

18.20 – 

19.00 

Klassedeling i forhold til 

kommende skoleår på 

kommende 7 årgang. 

Hvad er 
baggrunden for 
en opdeling 
næste skoleår, 
hvor vi får meget 
få elever (3-6 
elever) fra Ødis. 
 
Samme 
udfordring vil vi 
stå med i 
kommende 
skoleår, hvor vi vil 
opleve få elever 
fra Ødis 
 
 

Oplæg ved 

PN, 

derefter 

drøftelse 

Skolebestyrelsen er enige om, at vi 

følger princippet for klassedannelse 

ved deling af kommende 7. årgang.  

19.00- 

19.30 

Præsentation af tanker om 
ny hjemmeside 

At alle er 
orienteret om den 
nye hjemmeside 

Oplæg ved 
JA 

Hjemmesiden har fået et facelift, 

men vil forsat være under opbygning 

noget tid endnu.  
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Side 3 

19.30 – 

20.00 

En kort bid brød/pause    

20.00-

20.25 

LUKKET PUNKT: Orientering   

Evt.     

 

 

 

 


